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Zápis č.  12/2016 (31)  

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty technologické 
konaného dne 27. června 2016 v zasedací místnosti 311, 

v budově U1, Vavrečkova 275, Zlín 
 

Přítomni: Dr. Staněk, Dr. Beníček, Dr. Gál, Dr. Rouchal, Dr. Egner, Dr. Jančová, Ing. Fojtl,  
Ing. Hnátková, Ing. Huba, Ing. Mizerová, D. Vítková (11 členů) 

Hosté: doc. Buňka, doc. Humpolíček, Dr. Slavík, Dr. Družbíková, Bc. Vodinská,  
Ing. Martínková 

Program: 

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2015“. (tajemnice) 

5. Různé. 

Jednání zahájil a řídil předseda AS FT Dr. Staněk.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že je přítomno 10 členů a senát je usnášeníschopný. 
Zároveň sdělil, že děkan doc. Buňka přijde na zasedání senátu později. 

ad 1)  Kontrola zápisu    

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal přítomné členy senátu, zda mají připomínky,  

popř. doplňující návrhy k zápisu č. 11/2016 (30). 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 01/12/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 11/2016 (30) ve znění zveřejněném 
v informačním systému FT UTB ve Zlíně. 

HLASOVÁNÍ 

PRO   10 
PROTI     0  
ZDRŽEL SE     0 
 
Návrh byl přijat. 
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USNESENÍ AS FT č. 01/12/2016 

Akademický senát FT schválil zápis č. 11/2016 (30) ve znění zveřejněném v informačním 
systému FT UTB. 

Příchod Ing. Mizerové v 13:05 h. 

ad 2)  Stav plnění usnesení AS FT 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že na zasedání AS FT 11/2016 ani na předchozích 

jednáních nebyla přijata usnesení, vyžadující kontrolu plnění.  

ad 3)  Projednání programu zasedání 

Předseda AS FT Dr. Staněk požádal členy vedení a členy senátu, zda mají připomínky, 

příp. doplnění do programu zasedání. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 02/12/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT.  

1. Kontrola zápisu.   

2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období  

1-12/2015“. (tajemnice) 

5. Různé. 

HLASOVÁNÍ 

PRO 11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

 
USNESENÍ AS FT č. 02/12/2016 

Akademický senát schválil program řádného zasedání AS FT. 

1. Kontrola zápisu.   
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2. Stav plnění usnesení AS FT. 

3. Projednání programu zasedání.  

4. Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické za období 

1-12/2015“. (tajemnice) 

5. Různé. 

ad 4)  Projednání návrhu „Zpráva o hospodaření Fakulty technologické  

za období 1-12/2015“. (tajemnice) 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že zpráva byla na minulém zasedání senátu 

představena, na zasedání EK AS FT projednána a členům senátu zaslána i ve sledování 

změn. Zároveň sdělil, že předseda EK AS FT Dr. Beníček zaslal zápis z EK AS FT. Požádal 

tajemnici Vodinskou o představení materiálu. 

Tajemnice Vodinská informovala o zapracovaných připomínkách. Na základě žádosti  

Dr. Egner k zaslání čerpání oddělení děkanátu, oddělení propagace a mezinárodního 

odd. tajemnice Vodinská sdělila, že po dohodě s děkanem Buňkou bude materiál 

k nahlédnutí u tajemnice v tištěné formě. 

 Dr. Egner požádala, aby materiál byl vložen na disk O: pod složku Akademického 

senátu. 

- Tajemnice Vodinská sdělila, že materiál bude pouze v tištěné podobě, na disk 

O: bude vložena pouze Zpráva o hospodaření fakulty. 

 Předseda AS FT Dr. Staněk informoval o odstávce a upgradu systému SAP. 

Požádal následně předsedu EK AS FT Dr. Beníčka, aby se k předloženému 

materiálu vyjádřil. 

Předseda EK AS FT Dr. Beníček informoval o zapracovaných připomínkách ve zprávě a 

sdělil závěr ze zasedání komise. EK AS FT doporučuje, po zapracování připomínek, 

k hlasování na řádné zasedání AS FT. 

Příchod děkana Buňky v 13:10 h. 

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval za zprávu ze zasedání EK AS FT a otevřel diskuzi 

k předloženému materiálu. 

 Dr. Egner požádala o úpravu zápisu z EK AS FT, kde je uvedeno „Na základě 

konzultace s děkanem FT děkan rozhodl, že požadované materiály budou na 
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zasedání EK AS FT a tudíž by tato věta měla být ze zápisu vymazána, případně 

upravena tak, aby odpovídala skutečnosti. 

Děkan Buňka požádal o opravu, kde k větě bude dopsáno, že se jedná o „Informaci po 

zasedání EK AS FT“. 

Předseda EK AS FT Beníček sdělil, že zápis bude upraven a zaslán členům senátu. 

Děkan doc. Buňka informoval o upgradu systému SAP, který trvá od středy minulého 

týdne do úterý. 

K tématu čerpání oddělení děkanátu a mezinárodního oddělení proběhla rozsáhlá 

diskuse se závěrem, že čerpání bude k nahlédnutí u tajemnice fakulty po zprovoznění 

systému SAP.  

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že po zpřístupnění systému SAP Ekonomické oddělení 

zpracuje materiál a členům senátu na e-mail adresu as@ft.utb.cz bude zaslána 

informace, kde budou materiály k nahlédnutí. 

NÁVRH USNESENÍ AS FT č. 03/12/2016 

Akademický senát schválil „Zprávu o hospodaření Fakulty technologické za období  
1-12/2015“. 

HLASOVÁNÍ 

PRO 11 
PROTI    0 
ZDRŽEL SE    0 

Návrh byl přijat. 

USNESENÍ AS FT č. 03/12/2016 

Akademický senát schválil „Zprávu o hospodaření Fakulty technologické za období  
1-12/2015“. 

ad 5)  Různé 

Předseda AS FT Dr. Staněk sdělil, že zatím nebude stanoven termín řádného zasedání 

senátu na měsíc září z důvodu nepředložení žádných návrhů k projednání. V případě 

potřeby proběhne korespondenční hlasování. 

Předseda AS FT Dr. Staněk otevřel diskuzi v bodu Různé. 

mailto:as@ft.utb.cz
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Děkan doc. Buňka požádal členy senátu o pravidelné zasedání na podzim a to z důvodu 

předložení upravených vnitřních norem, které se budou upravovat dle novely Zákona o 

vysokých školách. Sdělil, že dne 13. 9. 2016 budou na AS UTB předloženy vnitřní normy 

UTB, které budou upraveny dle novely Zákona o vysokých školách. Fakulta musí poté 

upravit vnitřní normy, které budou předloženy na senátu fakulty. Informoval o změně 

garantů předmětů, kdy akademický pracovník může být garantem buď Bc a nMgr. 

předmětů, nebo nMgr. a DSP předmětů.  

Děkan informoval o projektu OP VVV, který zahrnuje jednak investiční část, ze které 

může být pořizováno přístrojové vybavení a jednak i část, která má za úkol inovovat 

jednotlivé předměty ve studijních programech, popř. v rámci této části projektu dojde 

k akreditaci nových studijních programů. 

 Ing. Hnátková se dotázala na OP VVV, o jaké aktivity se jedná konkrétně. 

- Děkan doc. Buňka sdělil, že se jedná o inovaci předmětů v rámci jednotlivých 

programů. 

- Ing. Martínková upřesnila klíčové aktivity, které projekt OP VVV zahrnuje. 

Jedná se o získání nových akreditací, a to v oblasti strojírenství, v oblasti 

potravin a materiálového inženýrství. Dále se jedná o spolupráci se 

zahraničními odborníky, výuky předmětů v AJ.  

Předseda AS FT Dr. Staněk poděkoval všem přítomným za účast na řádném zasedání 

senátu a ukončil zasedání Akademického senátu FT. 

Termín příštího řádného zasedání AS FT bude včas upřesněn. 

 

Ve Zlíně dne: 27. 6. 2016 
Konec zasedání: 13:47 h 
Zapsala: Ing. Jitka Totková 
 
 
    Ing. Michal Staněk, Ph.D. 
          předseda AS FT 


